

Directions for Use: (Adults): Take 2 capsules in the morning and 2 capsules in the evening for 15 days. Take with food. Take a few hours before or after taking other medications.

Supplement Facts

Serving size 2 capsules	Servings per container 30		
		Amount Per Serving	% Daily Value
Zinc (gluconate)		5 mg	45%
Selenium (as selenomethionine)		27.5 mcg	50%
Burdock (Arctium lappa L.) root extract 4:1		150 mg	**
Proprietary blend***		125 mg	**
Superoxide Dismutase (from Cucumis melo)			
Glutathione			
Milk thistle (Silybum marianum) seed standardized to 80% silymarin		125 mg	**
Artichoke (Cynara scolymus) leaf standardized to 5% cynarin		125 mg	**
Dandelion (Taraxacum officinale) root extract 4:1		100 mg	**
Green tea (Camellia sinensis) leaf standardized to 75% catechins and 45% EGCG		100 mg	**
*** Daily Value not established			**

Other Ingredients: Hypromellose, Magnesium stearate, Titanium Dioxide

Posologie : (Adultes): Prendre 2 gélules le matin et 2 gélules le soir pendant 15 jours. Prendre en mangeant. Prendre quelques heures avant ou après la prise d'autres médicaments.

Composition – Apport journalier

Une portion 2 gélules	Portions par boîte 30		
		Quantité par portion	% Apport Journalier
Zinc (gluconate)		5 mg	45%
Selenium (selenomethionine)		27.5 mcg	50%
Extrait de bardane (Arctium lappa L.) 4:1		150 mg	**
Mélange Exclusif***		125 mg	**
Superoxide Dismutase (extrait de Cucumis melo)			
Glutathione			
Extrait de chardon-marie (Silybum marianum) normalisé à 80% de silymarine		125 mg	**
Extrait d'artichaut (Cynara scolymus) normalisé à 5% cynarine		125 mg	**
Extrait de pissenlit (Taraxacum officinale) 4:1		100 mg	**
Extrait de thé vert (Camellia sinensis) 75% catéchines et 45% EGCG		100 mg	**
*** Apport journalier non déterminé			

Autres ingrédients: Hypromellose, Stéarate de magnésium, Titanium dioxide

***GliSODin is a registered trademark of IsoCell SA./ ***GliSODin est une marque déposée d'IsoCell SA.

GliSODin Skin Nutrients

PROFESSIONAL NUTRICOSMETICS
NUTRICOSMÉTIQUE PROFESSIONNELLE

Advanced Diuretic Formula*

DIETARY SUPPLEMENT
COMPLÉMENT ALIMENTAIRE

60 | CAPSULES
GÉLULES

NPN 80047781

Laboratoires
ISOCELL
PARIS

Recommended Use

Bio-active S.O.D. and nutraceutical formula for: Source of antioxidants for the maintenance of good health; Helps maintain healthy skin; Burdock is traditionally used in Herbal Medicine as a diuretic, and to help remove accumulated waste products via the kidneys, skin and mucus membranes.*

*These statements have not been evaluated by the Food and Drug Administration. This product is not intended to diagnose, treat, cure or prevent any disease.

Risk Information:

Consult a health care practitioner prior to use if you have gall stones, an iron deficiency, diabetes, if you are breastfeeding or if you are taking any medications. Do not use if you are allergic to plants of the Asteraceae/Compositae/Daisy family, if you have liver, kidney or gall bladder disorders, and/or bowel or bile duct obstruction or are pregnant. Stop use and seek medical attention immediately if you experience dizziness, confusion, muscle weakness or pain, abnormal heart beat and/or difficulty breathing. Stop use and consult a health care practitioner if you develop symptoms of liver trouble such as jaundice, stomach pain, dark urine, sweating, nausea, unusual tiredness and/or loss of appetite. Do not use if you have heart disease, high or low blood pressure, diabetes or edema or are taking products containing diuretics. Rare, unpredictable cases of liver injury associated with green tea extract-containing products have been reported. Consult a health care practitioner if symptoms persist or worsen. Do not use if seal is broken. **Keep out of reach of children. Store in a cool dry place. Allergens:** Gluten

Propriétés

La S.O.D. bio-active et la formule nutraceutique pour: Source d'antioxydants favorable au maintien d'une bonne santé; Aide à conserver une peau saine; La bardane est traditionnellement utilisée en phytothérapie comme diurétique, et favorise l'élimination des déchets accumulés par les reins, la peau et les muqueuses.*

*Ces affirmations n'ont pas été évaluées par la Food and Drug Administration. Ce produit n'est pas destiné à diagnostiquer, traiter, soigner ou prévenir une maladie.

Précautions d'emploi:

Les femmes qui allaitent, les personnes prenant des médicaments, souffrant de calculs biliaires, déficience en fer, diabète, doivent consulter un praticien de la santé avant d'utiliser ce produit. Ne pas utiliser si allergique aux plantes de la famille des astéracées/composées/margariées ou si atteint de troubles du foie, du rein ou de la vésicule biliaire, et/ou d'obstruction intestinale ou du conduit biliaire ou si enceintes. Arrêter l'utilisation et consulter immédiatement un médecin en cas d'éourdissement, confusion mentale, douleur ou faiblesse musculaires, arythmie cardiaque et/ou gêne respiratoire. Cesser l'usage et consulter un praticien de la santé en cas d'apparition de symptômes de troubles du foie comme une jaunisse, douleur à l'estomac, urine foncée, sudation, nausées, fatigue inhabituelle et/ou une perte de l'appétit. Ne peut être utilisé par les personnes souffrant de cardiopathie, hypertension ou hypotension artérielles, diabète ou oedème ou qui prennent des médicaments contenant des diurétiques. Des cas rares et imprévisibles d'atteinte hépatique associée aux produits contenant de l'extrait de thé vert ont été rapportés. Consulter un professionnel de la santé si les symptômes persistant ou s'aggravent. Ne pas utiliser si le sceau est brisé. **Garder hors de portée des enfants. Conserver dans un endroit frais. Allergènes:** Gluten

GliSODin®

Manufactured for / Fabriqué pour IsoCell North America, Toronto, ON M5T 1A4

gliodin@skin.com • 1 416 850 2509

Made in Canada / Fabriqué au Canada

L5097-Rev.601